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Rada Gminy Godów 
Sesja Rady Gminy 
RG.0002.13.2024 

Protokół IX/2024 
Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:21 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 
Obecni: 
1. Łukasz Balcar 
2. Bogusław Dziędziel 
3. Zbigniew Gajek 
4. Kamil Gąsior 
5. Wiktor Hudek 
6. Beata Jeleń 
7. Sabina Kasprzak-Tecmer 
8. Jacek Kołek 
9. Grzegorz Kopiec 
10. Krzysztof Kubica 
11. Tomasz Nawrat 
12. Danuta Niziołek 
13. Tadeusz Pająk 
14. Katarzyna Skrzyszowska 
15. Magdalena Spandel 
  
Obrady IX sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów Pan Jacek Kołek. 
Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady Rady 
Gminy są transmitowane na żywo. 
Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 
- radnych Rady Gminy Godów; 
- władze samorządowe: 
• Pana Mariusza Adamczyk  - Wójta Gminy; 
• Pana Tomasz Kasperuk - Zastępcę Wójta; 
• Panią Brygidę Dobisz  - Sekretarza Gminy; 
• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 
- zaproszonych gości: 
• dyrektorów placówek oświatowych; 
• dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych; 
• Komendanta Gminnego OSP w Godowie; 
- harcerzy; 
- sołtysów; 
- radnych powiatu wodzisławskiego; 
- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 
- Pana Przemysława Pluta  - Adwokata; 
- mieszkańców gminy, którzy śledzą obrady online. 
Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji uczestniczy 12 
radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 
Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista osób uczestniczących w obradach IX sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 
1) Przyjęcie światełka betlejemskiego 
Przed rozpoczęciem procedowania porządku obrad Harcerze z Hufca Ziemi Wodzisławskiej na ręce Przewodniczącego 
Rady i Wójta Gminy przekazali Betlejemskie Światełko Pokoju oraz przedstawili historię idei Betlejemskiego Światełka 
Pokoju. 
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Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 listopada 2024 roku. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Przedstawienie przez Wójta Gminy projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów oraz projektu budżetu 
Gminy Godów na 2025 rok. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów: 
• dyskusja nad projektem uchwały; 
• głosowanie. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Godów na 2025 rok: 
• przedstawienie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
projekcie uchwały budżetowej; 
• dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
• głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 
3) Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku oraz ustalenia planu tych 
wydatków; 
4) Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego w Łaziskach wchodzącego w skład 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach; 
5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 
6) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin wchodzących w skład Aglomeracji 
Jastrzębie-Zdrój przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój w 
nowym kształcie; 
7) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Godów; 
8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 
następczych i upoważnienia pracowników Urzędu Gminy Godów. 
9. Informacja o złożonych interpelacjach. 
10. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zakończenie obrad. 
Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. Przystąpiono do jego realizacji. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 listopada 2024 roku. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 listopada 2024 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, 
Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) 
Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 
stanowiący załącznik nr 5 do protokołu. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Chciałabym Panu Wójtowi bardzo serdecznie podziękować za udostępnienie 
nam tego sprawozdania, bo to naprawdę ułatwiło zapoznanie się. Także bardzo dziękuję. Chciałam tylko dopytać. Panie 
Wójcie, Pan wspomniał o zmianach organizacyjnych w urzędzie. To są jakieś duże zmiany, które nastąpiły? 
 
- Sekretarz Gminy Brygida Dobisz - Zmiany regulaminu organizacyjnego dotyczą zwiększenia zatrudnienia w Referacie 
Inwestycyjnym o 1/4 dodatkowego etatu, w referacie finansowym o cały etat oraz zwiększenia zatrudnienia w referacie do 
spraw oświaty o 3/4 etatu. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Sporządzenie planu ogólnego gminy. Panie Wójcie, czy wiadomo z jakiego 
powodu ta firma się wycofała z podpisania umowy już po wybraniu przetargu?  
 
- Kierownik Referatu Funduszu Zewnętrznych i Zamówień Publicznych Katarzyna Skrobak - Zgodnie z wezwaniem i 
wyznaczeniem terminu podpisania umowy nie stawiła się firma na to podpisanie. Został wyznaczony kolejny termin i 
również się nie stawiła. Nie złożyła pisma wyjaśniającego, więc zgodnie z procedurą o udzielenie zamówienia, wzywamy 
kolejną firmę do złożenia dokumentów. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Chciałabym wypytać jeszcze o prace budowlane w SP w Łaziskach. W budżecie 
mieliśmy zabezpieczoną kwotę o prawie 170000,00 zł mniejszą, niż najtańsza oferta, a mimo wszystko oferta została 
wybrana. Rozumiem, że mamy takie środki na to, żeby tą różnicę gdzieś tam pokryć? 
 
- Kierownik Referatu Funduszu Zewnętrznych i Zamówień Publicznych Katarzyna Skrobak - Na razie nie została wybrana. 
Wezwaliśmy firmę, która złożyła najtańszą ofertę do uzupełnienia tego wniosku.  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - A to nie jest jednoznaczne z tym, że to już został dokonany wybór?  
 
- Kierownik Referatu Funduszu Zewnętrznych i Zamówień Publicznych Katarzyna Skrobak - Nie. Dokonany wybór, to jest 
podpisanie umowy i trzeba mieć odpowiednie środki w budżecie gminy. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - No właśnie o to mi chodziło. Bardzo dziękuję. I chciałam jeszcze ostatnie 
pytanie. Panie Wójcie chodzi mi o to spotkanie z Katowicką Strefą Ekonomiczną. Gdyby Pan Wójt mógł powiedzieć jak 
obecnie wygląda sytuacja z zagospodarowaniem terenów, bo domyślam się, że to chyba chodzi o te tereny gołkowickie, 
prawda?  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Nie tylko, ponieważ pojawiają się co jakiś okres czasu, różni inwestorzy na 
terenie naszej gminy. Odbyło się czyszczenie działek, które są objęte strefą na polu gołkowickim, czyli ulica Jana Pawła II w 
Skrzyszowie. W sezonie zimowym takie czyszczenie się odbędzie. I oczywiście również w sprawie działek w Gołkowicach, 
gdzie były uzgodnione już ceny zakupu. Miało być podpisanie wstępnych umów, natomiast właściciele nieruchomości 
wycofali się. Podnieśli ceny, dlatego trwają kolejne negocjacje z właścicielami tych terenów.  
 
- Radny Gminy  Wiktor Hudek - Dzień dobry wszystkim. Jak krótko Panie Wójcie, chciałem bardzo serdecznie podziękować 
za szybkie wdrożenie moich uwag na poprzedniej sesji odnośnie właśnie usprawnienia transmisji.  
 
 Ad. 5. Przedstawienie przez Wójta Gminy projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów oraz projektu 
budżetu Gminy Godów na 2025 rok. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk, który przedstawił projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz budżetu Gminy 
Godów na 2025 rok. Wystąpienie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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O godz. 15:50 na sesję przybył radny Sejmiku Województwa Śląskiego Bronisław Karasek, którego przywitał 
Przewodniczący Rady Gminy. 
  
Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów: 
1) dyskusja nad projektem uchwały; 
Pytań nie było. 
  
2) głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów: 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/64/2024 – załącznik nr 7 do protokołu 
 
Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Godów na 2025 rok: 
 1) przedstawienie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
projekcie uchwały budżetowej; 
 
- Radny Gminy  Zbigniew Gajek (Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu) odczytał opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, które stanowią kolejno załącznik nr 8 i 9 do 
protokołu. 
  
2) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
 W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Ja mam pytanie do Pana Wójta. Chodzi mi o tabelę numer 5 do uchwały 
budżetowej. Fundusze Sołeckie. Chciałam zapytać Pana Wójta, czy w tym temacie parę słów mógłby nam powiedzieć? 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Ale nie rozumiem pytania. Mam przeczytać jakie zadania są tam zapisane?  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Nie. Zadania możemy sobie przeczytać, natomiast chciałam zapytać, ponieważ 
Wójt jakby rekomenduje radzie przyjęcie tych zadań. Chciałam zapytać, czy Pan Wójt jakby zatwierdza zgodność z 
zapisami ustawy te wszystkie zadania, które zostały ujęte we wnioskach, żeby wszystko było okej?  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - No gdyby było inaczej, to by rada nie otrzymała takiej rekomendacji, bo ja 
rozumiem, że chodzi o zadania, które sołtysi i rady sołeckie przedstawiły na zebraniach wiejskich. Potem zostało to przez 
zebrania wiejskie przegłosowane. Zostało to przeanalizowane w referacie odpowiedzialnym i moje zdanie też jest, że 
wszystko jest okej i wszystko jest prawidłowe.  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Wobec tego bardzo dziękuję, Panie Wójcie. Ja jakby nie będę wyrażała tutaj 
swojej opinii, natomiast będę się posiłkowała informacją o wynikach kontroli Najwyższej Izby Kontroli, delegatura w 
Gdańsku. Jest to informacja z 12 lipca 2023 roku. Najwyższa Izba Kontroli sprawdzała w kilku gminach funkcjonowanie 
funduszy sołeckich. Pozwolę sobie odczytać krótki urywek z całej tej informacji. Nie będę wymieniała tych gmin, bo to nie 
ma znaczenia, a bardziej mają znaczenie same zadania, które zebrania wiejskie przyjęły. W gminach stwierdzono ponadto, 
że wójtowie przekazując radom gmin projekty uchwał budżetowych nie wnieśli o odrzucenie na podstawie art. 5 ust. 11 
ustawy o funduszu przez radę wniosków niektórych sołectw, pomimo że zawierały one przedsięwzięcia polegające na 
wspieraniu kół gospodyń wiejskich działających w formie stowarzyszenia. Z tych powodów wnioski te nie spełniały 
wymogów określonych w art. 2 ust. 6 ustawy o funduszu. To jest nie mieściły się w zakresie zadań własnych gminy 
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określonym w art. 7 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. W ocenie Najwyższej Izby Kontroli, wsparcie działalności kół 
gospodyń wiejskich nie jest zadaniem własnym gminy. Zgodnie z art. 2 ust. 1 ustawy o kołach gospodyń wiejskich, koła te 
są dobrowolnymi niezależnymi od administracji rządowej i jednostek samorządu terytorialnego, samorządnymi 
społecznymi organizacjami mieszkańców wsi, wspierającymi rozwój przedsiębiorczości na wsi i aktywnie działającymi na 
rzecz środowisk wiejskich. Zgodnie z art. 23 i 23a wyżej wymienionej ustawy na realizację zadań, o których mowa w art. 2 
ust. 3 tego aktu prawnego koła mogą otrzymywać dotacje celowe i pomoc finansową z budżetu państwa. Jednak musi to 
odbywać się na zasadach określonych w tych przepisach. Ponadto w powyższych gminach stwierdzono, że udzielono ze 
środków funduszu wsparcia w wysokości. tu są kwoty podane, mniejsza o to, czterem stowarzyszeniom, w tym klubom 
sportowym z pominięciem art. 221 ust. 1 i 2 ustawy o finansach publicznych. W związku z art. 11 ust. 2 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, a w przypadku klubów sportowych, również z art. 28 ust. 1 ustawy o 
sporcie. W myśl przepisów art. 221 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, podmioty niezaliczane do sektora finansów 
publicznych i niedziałające w celu osiągnięcia zysku mogą otrzymywać z budżetu jednostki samorządu terytorialnego 
dotacje celowe na cele publiczne związane z realizacją zadań tej jednostki, a także na dofinansowanie inwestycji 
związanych z realizacją tych zadań. Zgodnie z ust. 2 tego artykułu zlecenia zadań i udzielanie dotacji winno nastąpić 
zgodnie z przepisami ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, a jeżeli dotyczy ono innych zadań, niż 
określone w tej ustawie na podstawie umowy jednostki samorządu terytorialnego z wyżej wymiotnymi podmiotami, 
natomiast w myśl art. 11 ust. 2 wyżej wymienionej ustawy wspieranie realizacji zadań publicznych lub powierzanie takich 
zadań organizacjom pozarządowym lub podmiotom wymienionym w art. 3 ust. 3 tej ustawy odbywa się po 
przeprowadzeniu otwartego konkursu ofert albo w trybach określonych w art. 11a do 11c lub art. 19a tej ustawy. Ponadto 
tworzenie warunków w tym organizacyjnych sprzyjających rozwojowi sportu, stanowi zadania własne gminy i gmina może 
w drodze uchwały określić warunki i tryb finansowania wyżej wymienionego zadania własnego. Stosownie do art. 28 ust. 1 
ustawy o sporcie, kluby sportowe działające na obszarze danej jednostki samorządu terytorialnego, niedziałające w celu 
osiągnięciu zysku i niezaliczane do sektora finansów publicznych powinny być wspierane w drodze dotacji udzielanej z 
budżetu tej jednostki z zastosowaniem przepisów ustawy o finansach publicznych. Z powyższych przepisów wynika 
również, że wsparcie zadań realizowanych przez jednostki spoza sektora finansów publicznych może mieć jedynie formę 
finansową, a nie rzeczową. Panie Wójcie i drodzy radni, o ile papier przyjmie wszystko i my w projekcie, czy w budżecie 
możemy zapisać wszystko. O tyle apeluję do Pana Wójta oraz do sołtysów o rozmowę i o spotkanie przed wydatkowaniem 
środków publicznych. I o przeanalizowanie wniosków, czy w ciągu roku części wniosków nie powinniśmy zmienić. Bardzo 
dziękuję. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - My na pewno wniosku nie możemy zmienić. Może tego dokonać jedynie zebranie 
wiejskie na podstawie propozycji sołtysa lub 15 członków, mieszkańców danej gminy. Oczywiście taka interpretacja po 
kontroli może być. To jest tak jak wyroki sądów są w różnych sprawach różne i prawnicy powołują się na różne 
rozstrzygnięcia, natomiast tutaj było dużo mówione. Na wszystkie zadania z Funduszu Sołeckiego można przeznaczyć 
środki, jeżeli to są zadania własne gminy. To jest tak samo, jak nie moglibyśmy dać bezpośrednio środków na ochotnicze 
straże pożarne, ale jeżeli te zadania, rzeczy zakupione w ramach Funduszu Sołeckiego służą poprawie gotowości bojowej 
jednostek, to już jest zadanie własne, natomiast samo doposażenie, nie wiem zakup mundurów już nie, ale jeżeli to służy 
podnoszeniu gotowości, to jest zadanie własne. I tutaj odniosę się, bo ja rozumiem, że Pani ma zastrzeżenia do zakupu 
stroi ludowych i wyposażenia zakupu, wyposażenia pomieszczenia, w którym będą się spotykały między innymi 
Gospodynki z Krostoszowic. Przynajmniej takie sygnały do mnie dotarły, że do tych wydatków pani ma zastrzeżenia. 
Oczywiście może Pani mieć odrębne zdanie, może Pani inaczej głosować. Moim zdaniem te środki prawidłowo są 
wydatkowane z uwagi, że to nie są tylko i wyłącznie zakupy stroi dla poszczególnych zespołów KGW, ponieważ one się tymi 
strojami, które są zakupione w ramach funduszu opiekują, natomiast z tych stroi mogą skorzystać wszyscy mieszkańcy. 
Jeżeli jakiś mieszkaniec się zwróci do KGW. Ja tak mam na przykład strój, który mam od uczestnika zespołu z Gołkowic i z 
tego stroju też korzystam na dożynkach. Tak samo są występy w szkołach, to czasami szkoły i mogą to potwierdzić 
dyrektorzy, czasami szkoły wypożyczają te stroje z tego zespołu, ale ktoś musi się tymi strojami opiekować. Podobnie jest z 
zakupem wyposażenia do pomieszczeń. Czy to jest pomieszczenia biura sołtysa, z którego przecież to nie korzysta tylko 
sołtys, ale wszystkie organizacje mogą korzystać, czy radni na spotkaniach z mieszkańcami, czy organizacje na 
spotkaniach. Tak samo w przypadku tego pomieszczenia dla Gospodynek z tego pomieszczenia będą korzystać inne 
organizacje. W tym pomieszczeniu na przykład, które w tej chwili zajmują Gospodynki były prowadzone m.in. zajęcia z 
osobami niepełnosprawnymi. W ramach projektu i to robiło stowarzyszenie, bodajże Dziupla, o ile pamiętam, bo to było ze 
4 lata temu. W tym pomieszczeniu może się spotykać sołtys z radnymi, z mieszkańcami. Także opiekuje się tym 
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pomieszczeniem oczywiście dana organizacja, natomiast korzystać z tych pomieszczeń mogą wszyscy. To jest podobnie 
nie wiem w ośrodku kultury ma pomieszczenie swoje zespół Familio, ale jednocześnie odbywają się tam turnieje skata, czy 
inne spotkania, czy hodowcy gołębi ostatnio tam organizowali spotkania w Skrzyszowie. Dlatego to nie jest tylko i 
wyłącznie do jednej organizacji, żeby trzeba było ogłaszać konkurs na pozyskanie środków. No i tyle. Jest to zgodne z art. 7 
ust. 1 pkt 9 i 18 ustawy o samorządzie gminnym. Może przeczytam, bo Pani czytała dość sporo. Stroje ludowe. Możliwość 
uwzględnienia wniosku sołectwa przez radę gminy znajduje potwierdzenie w uzasadnieniu do wniosku wskazując, że 
zakup jest zgodny z zadaniami własnymi gminy wynikającymi z art. 7 ustępu o samorządzie gminnym, czyli dotyczy zadań z 
zakresu kultury, a także promocji gminy. Przedsięwzięcie sołectwa wskazuje na następujące przesłania tego wydatku. 
Podtrzymanie tradycji kultury ludowej przez zespół, czy koło. Wskazuje także na promocję sołectwa i gminy poprzez udział 
w przeglądach, koncertach, konkursach i innych wyjazdach poza teren gminy, czyli jest promocja. Występują nie tylko nie 
wiem w kościele, w swoim kościele w danym sołectwie, ale Panie z KGW, czy Panie z zespołów folklorystycznych 
wyjeżdżają na konkursy do Warszawy. Było Towarzystwo Przyjaciół Śląska w Warszawie, które jest towarzyszenie, też tam 
były występy. Jeżeli chodzi o to doposażenie pomieszczenia. Możliwość uwzględnienia wniosku sołectwa przez radę gminy 
znajduje potwierdzenie w uzasadnieniu do wniosku. Jest to pomieszczenie, z którego mogą skorzystać mieszkańcy, różne 
organizacje działające na terenie sołectwa, czyli tutaj przyjmujemy, że ta organizacja dba o to pomieszczenie. Utrzymuje je 
w czystości i dba o ten majątek, który tam jest przekazany. I podobnie mam Poradnik Fundusz Sołecki wydany przez 
Instytut Obywatelski. I ten fundusz, ten poradnik został przesłany jak ta ustawa wchodziła w życie. Jest tutaj Pan Minister 
Spraw Wewnętrznych Administracji, Grzegorz Schetyna w tym podręczniku. I wprost jest napisane również, czyli to był 
podręcznik do rad sołeckich, do mieszkańców, do sołtysów wtedy dystrybuowany. Z funduszu można sfinansować zakup 
strojów ludowych dla zespołu folklorystycznego w sołectwie, ale także oczywiście trzeba ten wydatek odpowiednio 
uzasadnić. Można na przykład napisać, że będzie on służył promocji gminy, zgodnie z tym art. 7, który wcześniej 
wymieniłem o samorządzie gminnym poprzez udział zespołu folklorystycznego w festiwalach, czy konkursach 
odbywających się poza granicami gminy i podczas koncertów. Może dlatego to uzasadnienie sołtys przedstawia do tych 
zadań. Oczywiście interpretacja może być różna różnych przepisów. Ja interpretuję tak, że jest to zgodne i służy to. Po to 
został fundusz sołecki stworzony. Ta inicjatywa została stworzona, żeby wzmocnić działalność tych organizacji. Tych grup 
różnych, które są na terenie poszczególnych sołectw, żeby oni się aktywizowali. Doskonale wiem, że Pani też na tym zależy, 
żeby się aktywizowali, a zawsze staram się, jeżeli jest możliwość, prawda? Ułatwić. Nie żeby te stowarzyszenia musiały 
pisać skomplikowane projekty, startować w konkursach, tylko ułatwić rozliczenia tych środków i żeby no chętnie 
przychodziły na te zebrania. Pani akurat uczestniczy w zebraniach wiejskich. Wie Pani, że ta frekwencja by dużo do 
życzenia bym miał żeby dużo więcej osób było. Ja twierdzę że jak jest dobrze, to przychodzi mało ludzi, a jak jest coś źle, 
coś się dzieje, to wtedy jest dużo ludzi. I to można przyjąć, że przychodzą mieszkańcy załatwić jakąś drogę. Jak się załatwi 
tą drogę i się wyremontuje, to tych mieszkańców już na kolejnym zebraniu nie ma, ale dziękuję oczywiście za te słowa, 
ponieważ zawsze ta druga strona można przyjąć jest inne myślenie, inna interpretacja tego. No i będziemy bardziej czujni, 
natomiast tutaj akurat ja nie widzę żadnych przeszkód, żeby te zadania zostały dofinansowane, zgodnie z tymi 
uzasadnieniami. Nie jako zakup samych strojów, ale jako promocja gminy, bo temu to będzie służyć. Dziękuję.  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Wójcie, ja chciałam tylko powiedzieć, że to co ja zrobiłam, to nie był 
zarzut. To raczej była troska o nasze wspólne wydatki. I moja prośba tylko i wyłącznie dotyczy tego, żeby to jeszcze raz 
przeanalizować, żeby się nie okazało później, nie daj Bóg, jak będzie jakaś kontrola, czy coś żebyśmy musieli te środki, 
które dostaniemy z województwa zwracać, więc tylko dotyczyła po prostu ponownej analizy moja prośba. Bardzo dziękuję.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - I tak to też Panie Przewodniczący, Szanowni Radni traktuje, że to jest 
zasygnalizowanie tematu, ale bardzo często jestem na różnych spotkaniach w ramach różnych stowarzyszeń, czy 
Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, czy właśnie z programu rozwoju obszarów wiejskiego, gdzie Urząd Marszałkowski 
organizuje tego typu spotkania. I powiem tak nie jesteśmy gminą. Większość gmin finansuje tego typu zadania. To jest po 
to, żeby aktywizować te grupy oddolne, które bardzo ciężko ruszyć z domu. Musiałbym powiedzieć tak jak młodzież, to tych 
starszych też sprzed telewizora, żeby się zorganizowały. Tu podziękowania do wszystkich organizacji i stowarzyszeń, które 
działają na terenie gminy i organizują ten czas wolny dla nie tylko seniorów, ale dla kobiet. Dla wszystkich tych osób, gdzie 
te osoby wychodzą ze swoich domów i uczestniczą w różnych spotkaniach. Dziękuję.  
 
- Radna Gminy  Katarzyna Skrzyszowska - Dziękuję bardzo. Ja jako osoba zaangażowana w działania kół gospodyń w naszej 
gminie, chciałabym zwrócić uwagę Państwa, ponieważ też gdzieś tam mi się otarło o uszy, że koła gospodyń wyciągają 
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pieniądze od sołtysów, bo nie chce się im napisać projektów, chciałam podkreślić, że akurat rzeczone stroje są 
zaplanowane dla koła gospodyń z Godowa, które w tym roku napisały i zrealizowały dwa projekty z Urzędu 
Marszałkowskiego. Jeden projekt był realizowany podczas dożynek gminnych w Godowie. Drugi teraz jesienią. Inne koła, 
również piszą projekty i realizują, pozyskują środki. Natomiast ponieważ ta praca jest rzeczywiście aktywna, czasami tych 
środków brakuje, dlatego prosimy sołtysów i sołtysi wspierają nas w tym zakresie. Tak nasza pani sołtys, jak i inni Państwo 
Sołtysowie za co im gorąco dziękuję. I wszyscy jesteśmy przekonani, że to się odbywa zgodnie z prawem, dlatego bardzo 
prosimy o utrzymanie tego i dziękujemy. Dziękuję.  
 
- Radna Gminy  Magdalena Spandel - Ja już w innym temacie. Tak jak Pan Wójt tutaj na początku nam przedstawił, projekt 
budżetu na 2025 rok zakłada dość znaczną liczbę zadań inwestycyjnych, co w mojej ocenie pokazuje, że stawiamy w tej 
gminie na rozwój i na poprawę jakości życia mieszkańców. Chciałabym tutaj podkreślić, że realizacja tak wielu ambitnych 
projektów wymaga ogromnego zaangażowania ze strony pracowników urzędu gminy, którzy będą odpowiedzialni za ich 
skuteczne wykonanie. I tutaj mam nadzieję, że kadra urzędu poradzi sobie z tym wyzwaniem, ale jednocześnie taki mały 
apel do Pana Wójta, aby monitorował sytuację i w razie potrzeby zapewnił pracownikom odpowiednie wsparcie kadrowe i 
organizacyjne. Wprawdzie Pani Sekretarz tutaj na początku. powiedziała, że to wsparcie pewne będzie zapewnione, także 
bardzo się cieszę i dziękuję. Dzięki temu możemy mieć pewność, że ten budżet na 2025 rok zostanie zrealizowany zgodnie 
z naszymi oczekiwaniami. Dziękuję bardzo. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Uzupełniając tylko. Dziękuję za dobre słowa, natomiast rzeczywiście w tym roku, 
również mieliśmy bardzo dużo inwestycji do zrealizowania. Nie wszystkie założenia żeśmy wykonali, ale to były zadania, na 
które nie mieliśmy pozyskanych środków. W związku z tym łatwiej jest przesunąć te zadania na przyszły rok i tutaj będę 
wnioskował o zabezpieczenie środków. W późniejszym okresie czasu u rady oczywiście wskaże źródło finansowania na te 
zadania, które żeśmy w tym roku nie zrobili, natomiast jest wzmocniony etatowo referat inwestycji budownictwa. Gorące 
podziękowania dla całego referatu i referatu funduszy, gdzie są organizowane przetargi, ponieważ dość często dostają 
materiały. Musiałbym powiedzieć czasami na ostatni moment, żeby ogłosić przetargi, natomiast tych inwestycji w tym roku 
też było bardzo dużo. I mimo różnych chorobowych, absencji osobowych w miarę wydaje mi się w 90%, czy 95% wszystkie 
inwestycje mamy zrealizowane. Obsunięcia oczywiście są na budowie, ale to nie tylko powiedzmy to też z winy 
wykonawców, czy braku dostaw. Mam nadzieję, że w przyszłym roku będzie wszystko zgodnie z planem i wszystkie 
zadania, które żeśmy zaplanowali. Oczywiście jeżeli nie będzie jakiegoś kryzysu typu, nie wiem COVID albo inne działania. 
Wojna na Ukrainie, która się może zawsze rozszerzyć, to wszystkie zadania zostaną zrealizowane. 
 
3) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Godów na 2025 rok: 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, 
Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 11 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymuję się” w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IX/65/2024 – załącznik nr 10 do protokołu 

 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
  
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
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ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/66/2024 – załącznik nr 11 do protokołu 
  
2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 
 Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; Projekt nr 67a 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/67/2024 – załącznik nr 12 do protokołu 
 
3) Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku oraz ustalenia planu tych 
wydatków; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy  Wiktor Hudek - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Ja może nie tyle pytanie, co dla mieszkańców, żeby 
poinformować, że w tych niewygasach mamy następujące inwestycje jeśli chodzi o Skrzyszów. Jest to utwardzenie terenu 
przy Przedszkolu Publicznym w Skrzyszowie, zakup i dostawa pomocy dydaktycznych dla Szkoły Podstawowej w 
Skrzyszowie. No i jeszcze tutaj w dziale kultura i sport modernizacja boiska sportowego w Skrzyszowie, czyli wykonanie 
studni na cele nawadniania płyty boiska. Takie inwestycje w tych popularnie mówiąc niewygasach się znalazły. Dzięki. 
  
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku oraz ustalenia planu tych 
wydatków; 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/68/2024 – załącznik nr 13 do protokołu 
  
4) Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego w Łaziskach wchodzącego w skład 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - Przekształcenie ma związek ze zmianą 
siedziby placówki, ponieważ Przedszkole Publiczne w Łaziskach będzie pod siedzibą ulica Powstańców Śląskich 151A, a w 
tej chwili jest Powstańców Śląskich 151. I ta procedura wymaga przekształcenia.  
  
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego w Łaziskach wchodzącego w skład Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach; 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
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ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/69/2024 – załącznik nr 14 do protokołu 
  
5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 
 Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/70/2024 – załącznik nr 14 do protokołu 
  
6) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin wchodzących w skład Aglomeracji 
Jastrzębie-Zdrój przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój w 
nowym kształcie; 
 Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin wchodzących w skład Aglomeracji 
Jastrzębie-Zdrój przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój w 
nowym kształcie; 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz 
Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica 
Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako 

uchwałę Nr IX/71/2024 – załącznik nr 15 do protokołu 
  
7) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Godów; 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Przewodniczący, biorąc pod uwagę, że mamy dzisiaj gości na sesji miałam 
przygotowane, chciałam dłuższą dyskusję podjąć, natomiast nie chcę tutaj gościom zabierać czasu, więc ograniczę się do 
minimum. Zacznę od tego, że złożę na ręce Pana Przewodniczącego dwa wnioski. Za chwileczkę wrócę jeszcze do 
mówienia. Będę mówiła bardzo krótko. Temat dotyczy skargi na Pana Wójta za uporczywe odwlekanie budowy drogi. 
Większość z nas tutaj wie, że rzeczywiście były w tym temacie dwa posiedzenia komisji i generalnie to jest druga uchwała, 
którą podejmujemy. Chciałam powiedzieć tylko tyle, że na posiedzeniu Komisji Skarg i Wniosków mój niekłamany podziw 
wzbudził Pan Wójt sposobem w jaki ten temat zakończył. Te osoby, które były na posiedzeniu wiedzą o czym mówię, więc 
naprawdę chapeau bas Panie Wójcie. Naprawdę mnie Pan zaskoczył bardzo mile. I bardzo się cieszyłam, że skarżąca 
odstąpiła od procentowania skargi, natomiast sytuacja się zmieniła w momencie, kiedy się ukazał projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Przykro mi Panie Wójcie teraz, że po tym co Pan zrobił na komisji, dopuścił Pan do tego, że do tej uchwały 
zostało przygotowane takie uzasadnienie, dlatego że ono zerwało to porozumienie, które udało się Panu zawrzeć ze 
skarżącą. W związku z tym przed chwileczką na ręce Pana Przewodniczącego złożyłam wniosek Pani skarżącej, w którym 
wycofuje się ona z wycofania skargi, ponieważ poczuła się dotknięta tym w jaki sposób zostało przygotowane 
uzasadnienie. Panie Wójcie nie będę się wdawała w szczegóły. Powiem tylko, że właśnie złożyłam ten wniosek, dlatego 
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wnoszę do Pana Przewodniczącego o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. Dziękuję.  
 
Adwokat Przemysław Pluta - Porządek obrad dzisiejszej sesji został przegłosowany na początku i w tym porządku 
znajdował się ten punkt. W związku z tym w mojej ocenie na tym etapie należałoby przegłosować, czy procedować tą 
uchwałę, czy nie. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Przewodniczący, ale jaki jest sens procedować punkt, jeżeli skarżąca 
wycofuje się z wycofania skargi, czyli jakby treść uchwały w tej chwili sytuacja się całkowicie zmieniła, więc nie wiem. Nie 
bardzo rozumiem, co my teraz mamy głosować. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Panie Przewodniczący, oczywiście rada prowadzi obrady. My tylko odpowiadamy 
na pytania, natomiast proponowałbym ogłosić przerwę i się na spokojnie nad tym zastanowić, ponieważ ja nie wiem. Jest 
radca i w związku z tym podejmie decyzję, natomiast jeszcze tylko uzupełniając do wypowiedzi Pani Radnej. No chyba 
uchwały są przygotowywane przez urząd, czy pracowników, natomiast uzasadnienia, czy jakieś opinie, jeżeli przygotowuje 
to rada, to chyba Pani nie liczy, że ja będę wprowadzał cenzurę, bo nigdy się takimi rzeczami nie zajmowałem, dlatego 
może tylko tyle. Więcej nic nie powiem, natomiast proponuję Panie Przewodniczący ogłosić przerwę, bo radca też żeby się 
zastanowił i wznowić po 5-10 minutach. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady J. Kołek zarządził 5 minut przerwy. 
Obrady wznowiono po przerwie, stan radnych uległ zmianie – sesję opuścił radny Tomasz Nawrat w związku z tym w sesji 
uczestniczy 11 radnych, obrady są prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem formalnym. 
 
a) Wniosek formalny radnej Sabiny Kasprzak-Tecmer o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Wójta  
Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny radnej Sabiny Kasprzak-Tecmer o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Wójta 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 
PRZECIW (9) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Tadeusz 
Pająk, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Beata Jeleń 
NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat 
 
Wniosek został odrzucony, przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Godów; 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Wiktor Hudek, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, 
Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
PRZECIW (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Beata Jeleń 
NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 9 głosami „za” przy 1 głosem „przeciw” i 1 „wstrzymuję się”  w głosowaniu 
jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IX/72/2024 – załącznik nr 16 do protokołu 
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- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Gdyby Pan Przewodniczący był uprzejmy powiedzieć, co myśmy teraz 
przegłosowali? Ponieważ skarżąca wycofała zgodę na zawarcie porozumienia, czyli jakby uchwała wydaje mi się 
bezprzedmiotowa, więc nie wiem co przegłosowaliśmy teraz. Rada, czy wójt nie ma zgody na to, żeby skarga została 
wycofana, więc co przegłosowaliśmy?  
 
-Przewodniczący Rady Jacek Kołek - Pani Radna, na końcu odczytania porządku obrad zapytałem się, czy są jakieś uwagi 
do porządku obrad. Pani nie wniosła żadnej uwagi. W trakcie procedowania tej uchwały Pani złożyła wniosek. Oczywiście 
wniosek zostanie przyjęty i albo skarga zostanie ponownie rozpatrzona albo nie, ale wniosek zostanie przyjęty. 
 
- Radny Gminy  Grzegorz Kopiec - Ja mam pytanie do Pana Radcy Prawnego, bo kiedyś mogę już nie pamiętać rozwiązań z 
Kodeksu Postępowania Administracyjnego, ale skoro wnioskodawczyni określiła się, że wycofuje skargę, czyli w 
przedmiocie obrotu prawnego ona już nie funkcjonuje, to teraz ewentualnie by musiało być jakieś inne rozwiązania 
zastosowane, niż wycofanie ponowne tej skargi, bo nie ma. Dziękuję. 
 
- Adwokat Przemysław Pluta - W tym przypadku trzeba będzie rozważyć, czy wycofanie tej zgody, czy wycofanie skargi nie 
nastąpiło za późno na tym etapie. 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Na jakim etapie miało być to wycofane, skoro skarżąca dopiero wczoraj 
zapoznała się z uzasadnieniem do uchwały? Jak miała wcześniej to wycofać?  
 
- Adwokat Przemysław Pluta - W mojej ocenie przed rozpoczęciem sesji, czy przed przegłosowaniem porządku obrad, 
natomiast no to jest kwestia. Myślę, że będzie poddana ocenie. 
 
- Radny Gminy Grzegorz Kopiec - Pani skarżąca może, również na nowo wnieść skargę i na nowo będzie procedowana, 
więc tu nie widzę żadnego problemu, ponieważ wycofanie skargi nie eliminuje drogi, aby móc tą skargę ponowić. 
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Może, bo to rozpatruje rada. Nie wójt akurat, ale ja rozumiem, że Pani wycofała 
skargę. Ja nie wiem, czy w tej chwili złożenie tego wniosku, to było wycofanie tej skargi, czy nie zgodzenie się z 
uzasadnieniem do tej uchwały? Ja nie wiem czy dalej ma Pani do mnie pretensje, czy po prostu nie zgadza się tylko i 
wyłącznie z uzasadnieniem, bo to są dwie moim zdaniem różne rzeczy. Rozumiem, że Pani przekazała uzasadnienie, czyli 
Pani z nią rozmawiała i po dyskusji tak żeście ustaliły, tak? 
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Wójcie, to uzasadnienie było dostępne w BIP-ie. Ja nie musiałam nic 
przekazywać. Ono się pokazało w BIP-ie i Pani wczoraj się zapoznała z tym uzasadnieniem.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - No, ale Pani przekazuje ten wniosek o usunięcie skargi, także Pani rozmawiała ze 
skarżącą.  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Tak. Skarżąca prosiła, ponieważ nie mogła dzisiaj wziąć. Prosiła o przekazanie i 
Pani się nie zgadza z uzasadnieniem w sensie takim, że ona wycofała skargę. Ja może powiem końcówkę, jak wyglądało 
posiedzenie komisji, bo to niestety w uzasadnieniu się nie znalazło, a to było clou tego, dlaczego skarżąca wycofała skargę. 
Komisja trwała chwilę, były dyskusje. To była dość trudna komisja nie ukrywam, ale zakończyła się ona tym, że Pan Wójt w 
pewnym momencie przyznał skarżącej, że może rzeczywiście ta sprawa mogła być załatwiona szybciej i za to skarżącą 
przeprosił. I po przeprosinach poprosił skarżącą, czy mogłaby wycofać skargę. W odpowiedzi na to skarżąca 
odpowiedziała, że ona nie ma Pana Wójta za co przepraszać, ale wobec stanowiska Pana Wójta, który przyznał, że to 
mogło być szybciej rozwiązane i wobec przeprosin postanowiła w odpowiedzi na to, skargę wycofać. I Szanowni Państwo, 
czytając uzasadnienie nikt nie zorientuje się, że tak wyglądało posiedzenie i że to był powód wycofania skargi, dlatego że 
uzasadnienie udowadnia, że Pan Wójt działał zgodnie z prawem, gdzie skarżąca ani razu nie podniosła tego, że to było 
działanie niezgodne z prawem. Skarżąca ani razu nie podniosła tego, że wójt nie mógł sprzedać, czy zamienić tej działki. 
Skarga dotyczyła całkiem czego innego. Uzasadnienie jest obok tego tematu skargi, a oprócz tego nie zawiera clou, czyli 
powodów, dla których skarżąca tę skargę wycofała. Natomiast z uzasadnienia wynika, że to jest kobieta roszczeniowa, że 
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ona ma pretensje, że ona żąda, że domaga się wybudowania drogi. Nie taka była umowa Panie Wójcie, dlatego jest mi 
bardzo przykro, ponieważ świetnie Pan załatwił sprawę na komisji i naprawdę mój podziw, natomiast to co jest w 
uzasadnieniu kompletnie nie oddaje i nie pokazuje tego stanowiska, że Pan powiedział rzeczywiście, że sprawa mogła być 
szybciej załatwiona. Dziękuję.  
 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Ale Pani nie odpowiedziała na moje pytanie. Ja zadałem pytanie, czy to jest 
wycofanie skargi na mnie? Czy to jest niezgadzanie się z uzasadnieniem, bo to są dwie różne rzeczy. Moim zdaniem, jeżeli 
Pani skarżąca nie zgadza się z uzasadnieniem, to powinna napisać oświadczenie, że nie zgadza się z uzasadnieniem. Tak 
mi się wydaje, ale na różne sprawy można mieć zawsze różne interpretacje. Dziękuję.  
 
- Radna Gminy  Sabina Kasprzak-Tecmer - Ponieważ minęło bardzo mało czasu, bo tak jak mówię wczoraj się zapoznała z 
uzasadnieniem. Ja myślę sobie, że być może jeszcze ten temat będzie do przemyślenia. Na dzień dzisiejszy jest ogromnie 
zawiedziona, że uzasadnienie wygląda tak jak wygląda. I postanowiła jednak skargę dalej procedować, ponieważ nie 
chodziło o to, żeby udowodnić, bo uzasadnienie udowadnia tej Pani, że ona nie miała kompletnie racji, że rację miał tylko i 
wyłącznie wójt, więc pytanie za co ją przeprosił? Ten temat na pewno jeszcze będzie kontynuowany, bo wygląda na to jakby 
Pan Wójt się wycofał z tych wszystkich słów i stąd jest wycofanie, odstąpienie od skargi.  
 
 - Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Czyli zgodnie z Pani interpretacją ja wyciągam wnioski, że prawidłowo rada ten 
wniosek odrzuciła, ponieważ też miała za mało czasu, żeby w tej chwili się nad tym zastanowić. I rozumiem, że jeżeli Pani 
skarżąca stwierdzi, że jednak chce tą skargę ponowić, to złoży nową skargę na wójta. Tak rozumiem lub złoży 
oświadczenie, że nie zgadza się z uzasadnieniem do tej uchwały. Tyle, także mówię to wydaje mi się, że to są dwie różne 
sprawy.  
  
8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 
następczych i upoważnienia pracowników Urzędu Gminy Godów. 
 Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 
następczych i upoważnienia pracowników Urzędu Gminy Godów. Projekt nr 73a. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (9) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Danuta Niziołek, Tadeusz Pająk, 
Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wiktor Hudek, Sabina Kasprzak-Tecmer 
NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Kamil Gąsior, Krzysztof Kubica, Tomasz Nawrat 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 9 głosami „za” przy  2 „wstrzymuję się”  w głosowaniu jawnym przyjęła 
powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr IX/73/2024 – załącznik nr 17 do protokołu 

  
Ad 9. Informacja o złożonych interpelacjach. 
Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) powiedział, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Ad. 10. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Gminy  Wiktor Hudek - Miałem co innego mówić, ale dobra spróbujemy tak. Ja mam takie pytanie do szanownych 
włodarzy. Czy Aleja Jana Pawła II, to teren gminny, czy powiatowy? Proszę krótko odpowiedzieć tak, czy nie, bo od tego 
zależy pytanie później. - Chodnik i ścieżka rowerowa, przy Alei Jana Pawła II w Skrzyszowie.  
 
 - Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - to jest gminne. 
 
- Radny Gminy  Wiktor Hudek - To w takim razie, czy mógłbym prosić o uzupełnienie brakujących krawężników przy ścieżce 
rowerowej, ponieważ dziwnym trafem zginęły. Mówiłem o tym temacie na grupie skrzyszowioki. Większych ubytków nie 
ma, aczkolwiek ta kostka brukowa tam jest mocno naruszona. I jak ktoś po prostu pojedzie rowerem, czy hulajnogą 
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elektryczną, czy coś no to po prostu się przewróci. Ten temat jeśli można byłoby to gdzieś tam zanotować i rozpatrzeć. 
Drugi temat, Panie Wójcie. Panie Wójcie, proszę o informację od Pana albo od kogoś z urzędu na temat pojemników na 
odzież PCK przy parkingu, przy boisku w Skrzyszowie. W sensie, kto komu ten skrawek parkingu wynajmuje, czy na jakiej 
zasadzie się to odbywa? Docelowo mi zależy na usunięciu tychże pojemników, gdyż moje apele o niepozostawianie 
worków wokół pełnych pojemników nie pomagają, bo zagracają wjazd na parking. To raz. Nawet moje wideo poczynione z 
instrukcją jak należy korzystać z pojemnika też niestety nie pomaga, a widzę że znów wokół pojemników gromadzi się 
mnóstwo worków i już nawet tam jest wózek dziecięcy, więc albo nie wiem ktoś się nie wywiązuje z umowy opróżniania 
albo społeczeństwo. Już mówię ogólnie, bo wiadomo że przyjezdni też wrzucają odzież lub pozostawiają obok. No nie do 
końca są świadomi jak się z tych kubów korzysta, więc jest też jeszcze aspekt estetyczny. Jest to początek naszej wsi. 
Wjeżdża się od strony Wodzisławia, no i co się widzi? Bangladesz, trzeci świat. Worki z odzieżą leżą koło kubła 
charytatywnego. Proszę o informację mailowo i załączenie stosownych dokumentów. Jeśli mój wniosek pisemny jest 
potrzebny, to mogę oczywiście takowy dostarczyć. I teraz jeszcze tak z pozytywnych rzeczy, bo trochę tu jadu się wylało 
można powiedzieć. Składam serdeczne podziękowania i wyrazy uznania dla wszystkich organizatorów kiermaszów 
świątecznych w naszej gminie, warsztatów poświęconych świętu Bożego Narodzenia oraz wszystkim tym od tych 
najmniejszych i najmłodszych po tych najstarszych, którzy swoim talentem śpiewu, zdolnościami kulinarno-manualnymi 
tworzyli piękne ozdoby i tak dalej. Elementy dekoracyjne na wyżej wymienione kiermasze. Będąc uczestnikiem takiego 
kiermaszu czuło się atmosferę zbliżających się świąt. No i zdjęcia z tych warsztatów zamieszczane w Internecie, również 
cieszą oko oraz powodują miły powód do radości i zadumy z aktywności mieszkańców różnych organizacji w naszej gminie. 
Teraz jeszcze tak pokrótce chciałem zaapelować, co już też Pani Radna Spandel poruszyła o takie większe 
zainteresowanie, bądź taki większy nadzór nad tym, co załączamy do projektów uchwał, bo ostatnio hurtem nam odrzucili 
trzy uchwały z powodu niewłaściwych mapek. Strasznie mi się czytało te uzasadnienia, że to był pas zaznaczony odręcznie 
kolorem zielonym. Nie miał żadnych standardów spełniających jako mapa. To jedno. Także prosiłbym o taką jakąś głębszą 
refleksję, może pochylenie się nad tym. Też kieruję słowa do naszego nadzoru prawnego o większe pochylenie się nad 
niektórymi uchwałami, ponieważ kręcimy się czasami wokół własnego ogonka, czy to w kwestii niewłaściwego 
uzasadnienia, czy po prostu jakichś niedopatrzeń. Także to przed świętami tyle. Mam nadzieję, że nowy rok, nowe 
możliwości i tak dalej. Czekajcie jeszcze sobie przewinę. Już kończę, Państwo Sołtysi już kończę. Już kończę, spokojnie. 
Jeszcze najważniejsze, bo bym zapomniał. Jako wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji chcę się odnieść 
do czegoś, co wybrzmiało w Internecie, że ta komisja miała przebieg chaotyczny, że były jakieś głosy i przekrzykiwania się, 
że niektórym uczestnikom musiały oczy latać dookoła głowy i mieć podzielność uwagi godną Napoleona. Szanowni 
Państwo, to posiedzenie jest nagrywane. Było nagrywane i z tego powstaje protokół. Przewodniczący komisji niestety 
nieobecny z powodów prywatnych musiał nas opuścić. Każdemu po kolei udzielam udzielał głosu. I powiem nawet więcej. 
Pomimo tego, że w tej komisji brał udział nawet obecny tu wójt, to Pan Wójt nie zabierał głosu nieuprawniony. To Pan 
Przewodniczący udzielał głosu Panu Wójtowi. Mało tego. W posiedzeniu komisji poza regulaminowym składem brało udział 
kilkoro radnych spoza tej komisji. Mogę śmiało powiedzieć, że prawie połowa rady gminy była obecna na tym posiedzeniu. 
Ja bym prosił kogoś z kolegów i koleżanek. Nie chcę wyrywać do odpowiedzi, żeby potwierdzili moje słowa, bądź 
wyprowadzili mnie z błędu. Czy ta komisja przebiegała burzliwie? Chaotycznie? Czy była normalnym, spokojnym 
posiedzeniem? Takie głosy też poszły w Internet, w eter. No i to tyle. Wesołych świąt. Dziękuję. 
  
- Radna Gminy  Katarzyna Skrzyszowska - Drodzy Państwo, to już nie pytanie, ale właściwie głos mieszkańca, który bardzo 
pasuje do dzisiejszej sesji i sytuacji. Kiedy wracałam po którejś z naszych burzliwych sesji, spotkana mieszkanka Gołkowic 
spojrzawszy na mnie zadała mi pytanie. Cytuję 'naprawdę tam się nie da zrobić nic dobrego?', a więc drodzy Państwo 
zostawiam was na święta z tym pytaniem mieszkańca. Naprawdę tu się nie da zrobić niczego dobrego? Dziękuję.  
  
Ad. 11. Sprawy organizacyjne. 
Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 
- 23 stycznia 2025 o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 
- 27 stycznia 2025 o godz. 15:00 sesja Rady Gminy Godów 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Panie Przewodniczący, bo nie zdążyłem tylko się odnieść do słów Pana Radnego. 
Jeżeli chodzi o pojemniki na odzież, tutaj zwracam się do sołtysów. Przedyskutujcie to u siebie na radach sołeckich. Mamy 
z tym problem z tą odzieżą. Mimo tych apeli, które pojawiły się na Internecie. Ja też to tam udostępniłem i też 
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zawnioskowałem. To nie tylko w Skrzyszowie, ale w Krostoszowicach na parkingu cmentarnym. Ktoś dywany tam ostatnio 
poprzywoził, wyrzucił. Podobnie jest koło kościoła w Skrzyszowie. Tyle, że tam te pojemniki są z boku. Możemy oczywiście 
tą umowę, czy powiedzmy wypowiedzieć na naszym terenie gminnym. Ten parking akurat jest własnością gminy. Nie 
pamiętam, czy w użytkowaniu sportu, czy szkoły, ale no czyli będzie nasz gminny. W związku z tym jeżeli taka decyzja 
będzie Rady Sołeckiej ze Skrzyszowa. Po to jest rada sołecka. Oddolna inicjatywa, ale oczywiście mieszkańcy mogą 
oddawać. Jeżeli ktoś nie mieści, czy jest pełny ten kubeł, to przecież można tak jak Pan Radny pisał na portalu zostawić to 
w samochodzie w bagażniku i przyjechać za tydzień, czy za dwa. Oni też nie są w stanie jeździć cały czas, natomiast można 
te ubrania zawieźć na PSZOK na Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów. Jeżeli to są tylko i wyłącznie odzież i ubrania, to 
selektywnie oddajemy na PSZOK w Gołkowicach, Skrbeńsko. Także tutaj zwracam się za apelem. Jednocześnie chciałbym 
bardzo podziękować radzie za przegłosowanie budżetu, ponieważ od 1 stycznia będziemy mogli pracować płynnie i 
realizować wszystkie zadania, które żeśmy ujęli w budżecie. Chciałbym podziękować wszystkim, bo jest to większość 
osób, które są odpowiedzialne za zbudowanie tego budżetu, ponieważ są tu dyrektorzy wszystkich jednostek 
organizacyjnych, ochotnicze straże pożarne. Kierownicy poszczególnych komórek, które są w urzędzie, które robiły plany 
do budżetu. Dziękuję Pani Skarbnik za spięcie w całość i za przegłosowanie prawie jednogłośnie. Mam nadzieję, że kolejny 
budżet jednogłośnie już będzie przegłosowany. I jeżeli jestem przy głosie, to w imieniu swoim, pracowników urzędu i myślę 
wszystkich obecnych kierowników. Myślę, że i rady, chyba że Pan Przewodniczący uzupełni. Chciałbym złożyć wam 
wszystkim tutaj obecnym na tej sali, wszystkim mieszkańcom najlepsze życzenia. Wesołych, zdrowych, pogodnych Świąt 
Bożego Narodzenia, żebyście mieli czas na przeżycie tych świąt w gronie rodziny, znajomych, przyjaciół. No i nie będziemy 
mieli już więcej sesji w tym roku, także na nadchodzący nowy rok życzę wszystkim mieszkańcom, żeby cele, marzenia i 
inne rzeczy, których sobie życzą, a głośno tego nie powiedzą, żeby się wszystkie w kolejnym roku spełniły. Przede 
wszystkim zdrowia, zdrowia, zdrowia i wszystkiego dobrego.  
 
- Radny Sejmiku Województwa  Śląskiego Bronisław Karasek - Szanowni Państwo Radni, Panie Wójcie. Ja przede 
wszystkim chciałbym pogratulować tego, że podjęliście tą uchwałę budżetową, bo to jest najtrudniejsza uchwała do 
podjęcia w każdym roku budżetowym. Podjęcie w terminie na dzisiejszej sesji, to co wójt powiedział będzie mógł dobrze 
rozpocząć nowy rok z zaplanowanym budżetem. Tutaj co Pani Radna Magda Spandel już też przekazała. Gratuluję tego, że 
ten budżet jest po inwestycyjny, bo budżet po inwestycyjny powoduje to, że gmina się może rozrastać. Stwarzać lepsze 
warunki, zarówno i dla mieszkania i również dla prowadzenia działalności gospodarczej. Myśmy jako radni sejmiku przyjęli 
budżet w poniedziałek. Jest on trochę większy aniżeli tutaj sejmiku, bo nasz budżet jest po stronie przychodów 
3.800.000.000,00 zł. Po stronie wydatków 4.200.000.000,00 zł. Z tego chcę tutaj też powiedzieć, że budżet też jest bardzo 
proinwestycyjny. 1.700.000.000,00 zł jest przeznaczone na inwestycje w transporcie. Głównie pochłania Koleje Śląskie, 
zakup nowego taboru. Z tego względu, że nasze Koleje Śląskie się rozrastają, jest większe już zapotrzebowanie na przewozy 
pasażerskie. Na dzień dzisiejszy musimy dzierżawić tabor od województwa dolnośląskiego i mazowieckiego, ale w 
przeciągu trzech lat mamy do odbioru osiem nowych jednostek taboru kolejowego. Z czego pierwsze już przyjdą w 
przyszłym roku w miesiącu marcu. I mam nadzieję, że to również wpłynie na rozwój całego naszego regionu, bo są 
przymiarki do połączenia kolejowego, przedłużenia Rybnika. Nawet się przymierzają, żeby było połączenie z Pyrzowicami z 
lotniskiem poprzez linię w kierunku Zawiercia. Nie będę już tutaj przedłużał, bo każdy też chce już żeby zakończyć tą 
dzisiejszą sesję. Ja w imieniu radnych sejmiku, Marszałka Województwa Śląskiego, przewodniczącego sejmiku, chciałem 
również złożyć najserdeczniejsze życzenia świąteczne. Błogosławieństwa tej Bożej Dzieciny, żeby zagościła w waszych 
domach, w waszych rodzinach. Zdrowych pogodnych świąt, no i wszystkiego dobrego w nowym roku. Oby ten budżet się 
można powiedzieć spinał cały czas i był realizowany w stu procentach. Dziękuję bardzo.  
 
- Radny Powiatu Wodzisławskiego Robert Wala - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni Państwo, 
Drodzy Mieszkańcy. Czas płynie nieubłaganie i bardzo szybko. Rok temu, to już rok, gdzie była poprzednia sesja budżetowo 
świąteczna. Wtedy akurat troszkę więcej czasu Państwu zająłem, bo były kwestie związane z odśnieżaniem. Dzisiaj tych 
problemów nie mamy. Obyśmy może troszkę tego śniegu na święta mieli, a zawsze to na tych sesjach naszych gminnych tu 
jakby chciałbym zaprorokować, ale to się nie udawało. Miejmy nadzieję, że tak będzie, natomiast nie chcąc też tego 
państwa czasu marnować i przedłużać dzisiaj. Z tego względu, że no jednak ja też mam dzisiaj sesję o godzinie 14:00, 
również budżetową w powiecie. Chciałem złożyć króciutko życzenia. I jakby w tym wymiarze najważniejszym myślę 
duchowym. Dużo zdrowia, to przede wszystkim, również radości i zadowolenia z tego co robicie na co dzień. Spokoju w 
rodzinie. Wszystkiego dobrego, natomiast jeszcze jeżeli chodzi o ten wymiar materialny, no to życzę Państwu tych 
przysłowiowych prezentów. Bogatego dzieciątka, a w przyszłym roku zażartuję sobie, no niskiej inflacji. Wzrostu 
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wynagrodzenia. Oby wszystkim nam się dobrze wiodło, dlatego na ręce również Pana Przewodniczącego wszystkiego 
dobrego. Wesołych, zdrowych, błogosławionych świąt. Dziękuję. 
  
Ad. 12. Zakończenie obrad. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy 
Godów podziękował radnym za prace w przez cały 2024 rok życząc jednocześnie Wesołych Świąt Bożego Narodzenia. 
Podziękował również za udział w sesji, po czym zamknął obrady IX sesji Rady Gminy Godów.   
 
 
  
 
 
 
 
 
Przygotował: Agnieszka Mitko 


